



En cas que aquest document continga dades de caràcter personal objecte de protecció, aquestes es trobaran omeses o substituïdes per asteriscs (\*) o per PARTICULAR, en compliment de la Llei orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de protecció de dades de caràcter personal.

En caso de contener este documento datos de carácter personal objeto de protección, estos se encuentran omitidos o sustituidos por asteriscos (\*) o por PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

**Ayuntamiento de Castellón de la Plana**

---

**ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD EL DIA 26 DE FEBRER DE 2018**

---

**Núm. i classe de sessió:** 28/2018. Ordinària

**Dia i hora:** 26 de febrer de 2018 a les 20:00 h

**ASSISTENTS:**

**PRESIDENTA**

Sra. Patricia Puerta Barberá

**VOCALS**

- Designats per Alcaldia

Sr. Raúl Galván López

Sr. Jorge García Alcalá

- Veïns designats pels grups polítics municipals

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte

Grup polític PSOE

Sr. Joaquín B. Torres Navarro

Grup polític PP

Sr. Manuel G. Paduraru Ionete

Grup polític C's

- Representants de les associacions de veïns

Sr. Vicente Juan Campos Ruiz

AV San Pablo

Sr. Alberto Ramos Renau

AV San Jaime

Sr. José L. Gómez Sánchez

AV San Bernardo

**SECRETÀRIA**

Sra. Elisabeth Brea Almerich

**EXCUSA ASSISTÈNCIA:**

Sra. Anna Peñalver Bermudo

Sr. Miguel A. Guillamón Naches

Sra. Ana M<sup>a</sup> Latorre Centelles

NO HI ASSISTEIXEN:

Sr. Emilio García Solsona

### **Ordre del dia**

1. Aprovació de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Sud de data 29 de gener de 2018
2. Informe de la presidenta
3. Despatx extraordinari
4. Precs i preguntes

A la Tinència d'Alcaldia Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, a les 20:00 h del dia 26 de febrer de dos mil díhuit, sota la presidència de la Il·lma. Senyora Tinent d'Alcaldia Patricia Puerta Barberá, es reuneixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar la sessió ordinària de la Junta Municipal de Districte SUD, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

### **1. APROVACIÓ DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE SUD DE DATA 29 DE GENER DE 2017**

Com que no hi ha objeccions a l'esberrany de l'acta de la sessió ordinària, celebrada el dia 29 de gener de 2018, per unanimitat s'acorda aprovar-la.

### **2. INFORME DE LA PRESIDENTA**

Amb relació a la sol·licitud d'incidències tramitades en juntes i consells anteriors, en virtut als informes emesos pels tècnics, ens informen sobre els temes següents.

La presidenta comenta que hi ha diverses sol·licituds sobre les quals dels distints departaments comenten que cal donar informació més exacta.

Respecte a l'enllumenat de les naus del grup San Andrés, ja que estan instal·lades però falta activar-les, han d'indicar els carrers exactes per a la seua comprovació.

També han d'indicar-se els carrers i números exactes corresponents als problemes dels cables penjant de l'estesa elèctrica al barri de Roquetes, per a la seua identificació i remissió a la companyia que corresponga.



---

## Ayuntamiento de Castellón de la Plana

Respecte a la neteja de la séquia del grup Roquetes, des del departament sol·liciten que totes les séquies de manteniment municipal es troben en les degudes condicions ja que, com que no s'indica la localització exacta de la incidència, no és possible donar una altra resposta més correcta.

### **AV LA ADUANA**

La zona Estepar s'acaba d'urbanitzar i s'ha executat segons el projecte, que té prou zones enjardinades i arbres en les voreres. No està prevista la modificació d'aquesta urbanització.

### **AV SAN BERNARDO**

Demanen que es planten nous baladres a la zona de la ctra. Almassora i es canvien les papereres trencades. Ens informen que les papereres trencades s'han revisat i s'han reparat totes les del tram sol·licitat.

L'obra de la carretera d'Almassora va ser realitzada per la Conselleria d'Infraestructures, no per l'Ajuntament de Castelló, i per tant, els correspon a ells el manteniment de les plantacions. Es plantaran els arbustos en breu.

El Sr. Gómez comenta que va sol·licitar per SMC 1608321 canviar els logotips de l'associació de veïns al Parc Roselló, en castellà i valencià. Li comuniquen que s'ha instal·lat el cartell indicatiu a l'associació de veïns en castellà i valencià.

### **AV TIR DE COLOM**

El Sr. Sarria comenta que al carrer Onda, l'arbratge no s'ha reposat tot i el reg funciona en algunes zones però no en totes, per la qual cosa s'hauria de revisar. Li comuniquen des del departament corresponent que s'han reposat ja les faltes i s'ha revisat el reg.

### **AV SAN PABLO**

El Sr. Campos sol·licita la neteja dels vidres de l'AV Perpetuo Socorro, ja que al seu dia van informar que s'havien netejat però no va ser així. Informen des del departament corresponent que a data 15 de gener de 2018 van finalitzar els treballs de neteja dels vidres.

Sol·licita que es poden les moreres de l'entrada del barri i de la plaça. Els comuniquen que està prevista la poda de les moreres.

Els informen que després dels últims incidents del quadre elèctric, es troba en estudi la nova ubicació d'aquest quadre elèctric.

La presidenta confirma que el quadre elèctric s'ubicarà a la plaça Perpetu Socors.

El president informa que a la plaça Mont Aragó i a la plaça La Manxa, hi ha herbes que s'haurien de llevar i repoblar-ho tot amb zona verda i arbres. Informen des del departament corresponent que s'han donat les ordres per a llevar les herbes. Es realitzaran noves plantacions aquesta primavera.

S'està estudiant la petició sobre la instal·lació de papereres en la zona nova. Després de tindre valoració econòmica es decidirà la quantitat que es col·locarà.

Respecte a la sol·licitud de la neteja de la fatxada que es va cremar al carrer Montan on està el quadre elèctric, informen que es procedirà a netejar la fatxada a la major brevetat possible.

### **AV MAESTRÍA**

S'ha procedit a instal·lar més bancs a la plaça Pintor Porcar.

També informen des de Brigades que no poden instal·lar la placa amb el nom de la Plaça Joan Baptista Porcar perquè des del Negociat de Cultura informen que hi ha una altra plaça al Grau amb el mateix nom.

### **AV SAN JAIME**

A la sol·licitud del Sr. Ramos de sol·licitar una font i jocs, ens informen que es tindrà en compte quan s'instal·len noves fonts a la ciutat, però no està previst el canvi de jocs infantils.

Respecte de la poda dels arbres de la plaça, informen que la va realitzar Iberdrola, ja que els afectava la línia elèctrica, no els serveis municipals, per la qual cosa no es va començar i es va deixar a mitges. Es va realitzar la poda el dia 22 de febrer.

Sobre els pals de llum de l'entrada del barri que s'estan doblegant cap a l'av. Castelló, informen que es revisaran els pals per a la seua substitució si és procedent.

## **3. DESPATX EXTRAORDINARI**

Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent de l'ordre del dia.

## **4. PRECS I PREGUNTES**

### **Sr. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE**

Sol·licita, a petició dels veïns, que es regule el temps dels semàfors de l'Aav. Casalduch, situats a la rotonda d'av. Casalduch amb Riu Nervión i el situat davant del col·legi Isidoro Andrés.

### **AV SAN PABLO**

El Sr. Campos comenta que a la plaça Perpetu Socors, hi ha taulellets marrons del sòl trencats i solts, per la qual cosa sol·licita que passen a arreglar-los i reposar-los.

També comenta que cal reparar l'asfalt de la mateixa plaça.



### **AV SAN BERNARDO**

El Sr. Gómez li demana al Sr. Simó que parle amb ell sobre la possibilitat d'adequar el solar de Butà per a aparcar camions, i els veïns s'han negat, ja que suposa un trastorn per al barri, per la qual cosa no es concedirà el permís.

També pregunta sobre la neteja de la nau del Gremi d'Obrers ja que es dediquen a netejar camions i no se sap on desaiçuen ni on tiren els residus d'oli.

### **AV SAN JAIME**

El Sr. Ramos sol·licita un contenidor per a residus d'oli i que es repasse la poda d'arbres de la plaça ja que simplement han llevat els brots.

El president ha visitat el barri amb el tècnic de Mobilitat, s'ha estudiat el canvi de direcció, encara que consideren que no és viable ja que dóna inseguretats a la plaça. El que sí que pareix que es canviarà és la direcció de les places d'aparcament per a poder accedir més còmodament als aparcaments, posaran guials per a minorar la velocitat, senyals, espills i tot el que es considere necessari.

Al grup Santa Teresa, al final de la séquia, hi havia unes branques que s'havien enredat en la paret d'un particular. Al reparar aquesta les branques s'han deixat i caldria anar a arreplegar-les.

El Sr. Ramos pregunta per la dinamització del barri i la presidenta li comenta que tardarà perquè el pressupost ha d'estar 30 dies en exposició al públic, però que una vegada tinguin el pressupost en vigor, es passarà la proposta per Consell de Districte.

El Sr. Ramos vol traslladar la queixa dels veïns del barri per no instal·lar el banc que s'ha sol·licitat diverses vegades a la parada de l'autobús.

I a les 21:05 de la data indicada en l'encapçalament, sense que hi haja més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària done fe i, perquè conste, estenc aquesta acta que firme al marge junt amb la presidenta del Consell Municipal de Districte Sud.